

NOTIS SEBUTHARGA

(TAWARAN TERBUKA)

Sebutharga adalah dipelawa daripada Syarikat yang masing-masing berdaftar seperti di bawah bagi perkhidmatan berikut :-

No. .Kontrak	Tajuk Sebutharga	Pendaftaran/ Kelas / Tajuk PKK / Kementerian Kewangan	Harga Dokumen Sebutharga [tidak termasuk caj GST 6%] (RM)	Tarikh Tutup (Sebelum Jam 12.00 Tengah Hari)
QUO/HR/07/ 18(SEC)	SEBUTHARGA PENYELENGGARAAN 'MAINTENANCE' KAMERA DAN RANGKAIAN CCTV UNTUK DIVISYEN SUMBER MANUSIA (SEKSYEN SEKURITI), PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN BHD	<ul style="list-style-type: none"> • Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) - Maklumat Perniagaan @ Korporat ; dan • Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang 220402 (Peralatan Kawalan Keselamatan) dan 210107 (ICT Security & Firewall Encryption, PKI, Anti-Virus) 	30.00	30 APRIL 2018 Lawatan Tapak :- 16 APRIL 2018, jam 10.00 pagi bertempat di Bilik Mesyuarat Divisyen Sumber Manusia, Tingkat 32, KOMTAR.

Naskah Sebutharga bagi sebutharga di atas akan dipamerkan mulai 9/4/2018 pada waktu pejabat di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Jalan Penang, 10000 Pulau Pinang.

Naskah Sebutharga ini boleh diperolehi pada waktu pejabat (8 pagi hingga 4 petang) mulai 9/4/2018 di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Jalan Penang, 10000 Pulau Pinang.

Bayaran harus dibuat dalam bentuk wang tunai atau bank deraf atas nama Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.

Naskah Sebutharga hanya akan dijual kepada wakil perunding/ Syarikat yang sah. Untuk maksud ini wakil pembekal bagi Sebutharga ini hendaklah menghadiri dan membawa Surat Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia Asal serta SSM (Maklumat Perniagaan) satu salinannya.

Naskah Sebutharga hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk Sebutharga di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF,
PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN.BHD.
L4, ICT, PHASE 1B, LEVEL 4, KOMTAR, JALAN PENANG,
10000 PULAU PINANG.**

dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Jalan Penang, 10000 Pulau Pinang.

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF